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Motie vreemd aan de orde van de dag

Onderwerp: Kinderopvangplaatsen Hoef en Haag en Hagestein

Datum raadsvergadering: 5 juni 2025

Westellen vast dat:

In Hoef en Haag en in Hagestein op dit momentsprake is van een ernstig tekort aan
kinderopvangplaatsen;

Dezesituatie al langer bestaat en dat hiervoor vooralsnog onvoldoende(potentiéle)
oplossingen beschikbaarzijn;

In de RIB inzake onderwijshuisvesting in gebied Hagestein en Hoef en Haag van 14 februari

2025 wordt aangegevendat de tot dan toe gehanteerdeleerlingenprognosesinmiddels
ingehaald zijn doorde tijd en nu blijkt dat de nieuwe prognoseseen hogerepiek, die langer
duurt, aan leerlingen laten zien, waarna bovendien ook na depiek het aantalleerlingen langer
substantieel hogerblijft dan eerder geprognosticeerd;

Het reeds voordit gebied bestaande tekort aan kinderopvang hiermee samenhangend ook
substantieel hogeruitvalt dan eerder bekend was;

Dichtbij naar aanleiding hiervanin haarbrief aan de raad d.d. 17 maart 2025 nogmaals de
dringende aandacht voor deze problematische situatie heeft gevraagd;

De Dorpsvereniging Ons Hoef en Haag per ingezondenbrief en ook,tijidens het inspreek-uur
van het VHLplein op 15 meijl., de medezeggenschapsraad een dringende oproep hebben
gedaan om kinderopvangte realiseren in Hoef en Haag;

Zelfs door de verantwoordelijke wethouderin een interview in het AD wordt aangegevendat
zich dit tot een ‘hoofdpijn-dossier’lijkt te hebben ontwikkeld.

We hebben nagedacht over en houdenrekening met:

Het feit dat de gemeente Vijfheerenlanden op dit momenteenfaciliterende rol heeft en geen
eigenaaris van het probleem, maarzich wel maatschappelijk verantwoordelijk voelt om zo
spoedig mogelijk een oplossing te vinden;

Dateruit het rapport van Bureau Buitenhek( juni 2022) blijkt er in 2035 minimaal 218
kindplaatsen nodig zijn;

Dat er met de huidige uitbreidingsplannen in 2035 slechts ruimte zal zijn voor 80 kindplaatsen;

Dater in Hoef en Haag slechts 382 m2 kinderopvangis gerealiseerd, terwijl in het
bestemmingsplan 2000 m2 wasvoorzien;

Dat er inmiddels een wachtlijst van meer dan 230 kinderenis ontstaan.



Wevinden dat:
De gemeente vanuit haar faciliterende rol, gezamenlijk met de kinderopvangorganisaties het

huidige tekort kan oplossen;
Hierbij dient te worden gekeken naaralternatieve locaties en eventueletijdelijke voorzieningen;

Wij, gezien de urgentie van dit vraagstuk waar onder andere onze kiezers ons op hebben
geattendeerd, met een aantalpartijen in dit kader hebben gekeken naar de mogelijkheid om
een dergelijke voorziening (al dan niettijdelijk) te ontwikkelen binnen het gebied Hoef en Haag

en Hagestein, op of boven water;

Erop dit moment zodoendeeen dergelijke (eventueeltijdelijke) voorziening op een
alternatieve locatie op of boven water onder de aandacht is gebracht, die ook vanuit de optiek
van de kinderopvangals serieus en kansrijk wordt beoordeeld;

Er derhalve op dit momentuitgezocht wordt op welke wijze deze interessante optie voor
kinderopvang, in nauwe samenwerking met de gemeente, zou kunnen wordengerealiseerd.

Wevragenhet college om:

° Breciefoun te geven om openbare ruimte / gemeentegrondtijdelijk in te zetten voor kinderop-

vang voor Hoef en Haag en Hagestein.
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